
 

 

 

 

Referat Lokalrådsmde 

 28. august 2024 
Deltagere: Allan, Jan, Knud, Gitte og Anna-Marie 
Afbud: Lars og Jette 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
    

2. Status bankskifte  
 Vi afventer tilbagemelding fra den nye bank, at alt er gået i  
 orden.   

    
3. Lokaldysten     

 - 3 kontrollanter til Boulstrup/Randlev d. 8. september,  
                    Kl. 11-13  
 Lars, Knud og Allan tager opgaver som kontrollanter.  

 Vores egen lokaldyst er d. 14. september. Allan har været til 
 møde med Ørting Hallen og ØFUG.  Tingene er ved at være på  

 plads.  
 
4.  Status Grønt Partnerskab – Amstrup 

 Poul Henning har kontaktet Bendt Nielsen, da vi mangler 
 en tilbagemelding fra ham om det videre forløb.  

 Iflg. Bendt er der ingen fonde, der kan søges. Vi skal i gang  
 selv at finde fonde for at få pengene i hus.   
 Punktet kommer på til næste lokalrådsmøde, og vi skal hver  

 især komme med forslag til fonde, der kan søges.  
 

5. Fordelingsmøde d. 3. september 
  Anna-Marie og Lars deltager.  Der er indkommet 4 ansøgninger.  

  
6. Opfølgning på møde vedr. Gateway Alrø 
 Sammen med lokalrådet på Alrø deltog 4 fra vores lokalråd i  

 i mødet sammen med kommunen og repræsentant fra ……. 
 Vi synes, at vi havde en åben dialog. Vi gjorde opmærksom på,  

 hvorfor vi skal være en del af disse møder.  
 Vi kom med vores synspunkter omkring bekymringen for den  
 øgede trafik i vores område, specielt Amstrup.  

 Det viser sig, at det udviklingskatalog, der er udarbejdet, skal  
 fungere som idekatalog. Ved at kalde det et udviklingskatalog  

 samt det faktum, at Gateway Alrø er med i planstrategien,  



 

 kunne man godt for følelsen af at få projektet trukket 

 ned over hovedet.  
 

7. Henvendelse fra borgere  
 En borger har gentagne gange henvendt sig til kommunen  

 omkring den ”døde” fartmåler ved indkørslen til Ørting.  
 
 Derudover er vi blevet kontaktet omkring fodgænger- 

 overgang ved Horsensvej/Bilsbækvej.  
Det er et farligt sted for skolebørn, der skal med bussen. 

Derudover vil der nok også komme flere fodgænger, der skal 
over til købmanden.  
 

Vi skal have fundet trafikplanen frem for at se, hvornår denne er 
planlagt til at skulle udføres.  Kan vi evt. skubbe på, så det 

bliver fremrykket?  
 

8. Eventuelt 

Knud: Kommunen har, efter gentagne henvendelser, endelig 
fået sat den løse flagstang, ved den nordlige indkørsel til Ørting, 

sat fast.  
 
Gitte er tovholder på nøglen for Fallingborgerne til infoskabet i 

Falling.  
 

Næste møde:  Torsdag d. 10. oktober, kl. 19 hos Anna-Marie.  
 

 

 
 

 
   
 

 
 

   
   

  
 
 

 
 

 


